	Richard Wong MBA, GCAMLP (Migration) 
Professional Status in AG: Immigration Consultant (MARA (Australian-Government) Registered)
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Richard and his family migrated to Australia in 2007 from Hong Kong and he became an Australian Citizen in 2011. Being a migrant, Richard always has a passion for sharing his Australian migration experience with clients. Richard says “migration is not just a visa application - it is about how to adapt to a whole new environment and how that changes the life of the entire family”. Richard’s real life experience has helped him to help numerous migrants not only in getting visas but also in successfully settling in Australia. Richard likes to treat clients as his friends and is always happy to answer any question … Where is the best location to buy my new house? Which school is good for my young kids?  Where can I buy good and healthy food for the whole family?
Richard has over twenty years of business experience in Hong Kong and China and almost ten years in Australia. He obtained his Master Degree in Business Administration from Curtin University and Graduate Certificate in Australian Migration Law and Practice from the Australian National University.
While Richard has a broad experience in various visa areas such as Partner Visa, Family Visa, and Independent Skills Migration, he is keen on assisting small to medium business owners in all types (streams) of Business Visa Applications:  Innovation – Investment – Significant Investor – Premium Investor. With his knowledge and background in Business and Finance, he can provide his client the best advice from how to effectively structure complex business and financial information to fit the visa application to how to set up a viable business in Australia.
Richard consults in and travels mostly between the following cities/regions – Perth (Australia), Hong Kong and other major cities in China including Beijing, Shanghai, Guangzhou, and Shenzhen.
Richard will accept immigration work in the following areas:
Australia Visa Applications & Other Immigration Matters
· Student and Student Guardian Visa Applications
· Independent Skills or Nominated Skills Migration for all Capital cities or regional areas
· Business Visa Applications including Business Innovation, Business Investment, Significant Investor and Premium Investor
· Partner Visa Applications, Prospective Marriage Visa Applications
· Family Visa Applications
Education & Admissions
· Graduate Certificate in Business (Curtin University)
· MBA - Master in Business Administration (Curtin University)
· GCAMLP - Graduate Certificate in Australian Migration Law and Practice (Australian National University)
· MARA (Australian Government) Registered Migration Agent (MARN 1577500)
Memberships & Accomplishments
· Member of the Migration Institute of Australia (MIA)
· Member of the Migration Alliance (Australia)
· Official Representative of Swan Institute of Australia (Perth Campus)
Languages
· English
· Chinese (Mandarin)
· Chinese (Cantonese)
	Richard Wong MBA, GCAMLP (Migration)
專業資格：澳洲政府註册移民顧問
服務範圍：澳洲移民及其他簽証
語言：英語、粤語及普通話
執業地點：澳洲珀斯市
電郵地址：rw01@australianimmigration.com.au


Richard 於2007 年以專業移民方式擧家從香港移居澳洲，並於2011年正式成為澳洲公民。作為典型的移民，Richard 深信移民並不單單是獲得一個居留權，而是關乎融入一個全新生活環境，更有機會為下一代創造更加美好前途。多年來Richard憑着其在澳洲的豐富經驗已經協助無數家庭成功在澳洲展開美好生活。
Richard喜歡以朋友方式對待客戶，他相信當你移居到澳洲後都有機會成為他的好朋友甚至鄰居。當你與Richard會面時，他不單會向你提供有關移民的意見，更會瞭解你移民後的意願，亦會與你分享各種澳洲生活經驗，包括衣、食、住、行等。
Richard於澳洲科廷大學Curtin University取得工商管理學硕士，並於澳洲國立大學Australian National University考獲澳洲移民法務深造證書。

Richard擁有超過廿年營商經驗，對香港及國內環境十分瞭解。Richard對各種澳洲移民及升學途徑均有豐富經驗，尤其對中小企業投資移民有獨特心得。其在不同地區包括中、港及澳洲的營商經驗能為申請人提供優質及專業服務。例如深入分析申請人的背景及營商經驗選擇適合的簽証，處理複雜的申請程序及安排文件以及協助建立合乎簽証要求的業務。
Richard服務區域包括澳洲珀斯、香港及國內主要城市包括深圳、廣州、上海及北京。


Richard可以為客户提供各種澳洲簽証專業咨詢服務包括：
· 學生及監護人簽証
· 技術移民包括獨立、僱主擔保及地方政府保薦類別
· 投資移民包括中小企業投資、創業及特大金額投資類别
· 配偶、父母及其他家庭成員團聚類别









専業簡歴
· 澳洲科廷大學商學深造証書
· 澳洲科廷大學工商管理學碩士
· 澳洲國立大學澳洲移民法務深造証書
· 澳洲政府註册移民顧問(註册編號1577500)
· 澳洲註册移民顧問協會會員
· 澳洲移民顧問聯盟會員
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· 英語
· 粤語（廣東話）
· 普通話（國語）



